
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 424
Finder ministeren, at det er i god overensstemmelse med regeringens udmel-
dinger om gode rammebetingelser for danske virksomheder, når en række
kommuner meddeler nye ansøgere af miljøgodkendelser vedr. husdyranlæg,
at der vil gå op mod halvandet år før sagsbehandlingen vil blive påbegyndt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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